
   
 
 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ  ΝΗΣΩΝ 
 
 
 
 
                                            ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  
 
 
Από τα πρακτικά της με αριθμό 19ης/2014, συνεδρίασης του Περιφερειακού 
Συμβουλίου τo Σάββατο 6  Δεκεμβρίου 2014 στην Κέρκυρα. 
 
 
Αριθ. Απόφασης 216-19/2014   ΠΕΡΙΛΗΨΗ: Προβλήματα στην λειτουργία του 
ΧΥΤΑ Τεμπλονίου Κέρκυρας. 
 
    Στην Κέρκυρα σήμερα  ημέρα   Σάββατο  και ώρα 10:00 συνήλθαν τα  μέλη 
του Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας  Ιονίων Νήσων που 
αναδείχθηκαν κατά τις εκλογές της 25ης Μαΐου 2014 και ανακηρύχθηκαν με την 
υπ΄ αριθμ.827/2014 απόφαση του Πολυμελούς Πρωτοδικείου Κέρκυρας, 
κατόπιν  της με αριθμ. πρωτ.  οικ. 118751/46408/28-11-2014 προσκλήσεως  του 
Προέδρου του Περ/κού Συμβουλίου  κου Μωραΐτη Χρήστου, η οποία επιδόθηκε 
μέσα στη νόμιμη προθεσμία  σύμφωνα  με τις  διατάξεις του άρθρου 165 
Ν.3852/2010. 
 
  
Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν : 
 

1. Χρήστος  Μωραΐτης  του  Γερασίμου , Πρόεδρος  του  Π.Σ 
2. Αλέξανδρος  Μιχαλάς  του  Διονυσίου  
3. Ιωάννης  Φοντάνας   του  Νικολάου – Λορις  
4. Διονύσιος  - Φώτιος ( Σάκης)  Τσούκας του  Παναγιώτη 
5. Σπυρίδων   Γαλιατσάτος   του  Μιχαήλ- Σωτηρίου 
6.  Σπυρίδων Δραζίνος του Δημητρίου 
7. Σπυριδούλα – Σοφία   Αγγουράκη   του  Δημητρίου  
8. Κων/νος   Γκούσης   του  Θεοδώρου  
9. Μαρίνα   Μοσχάτ του Ευαγγέλου 
10. Σπυρίδων  Βλαχόπουλος   του  Βασιλείου  
11. Ιωάννης  Κουλούρης   του Ανδρέα   
12. Θεόδωρος   Μπούκας   του  Ιωάννη  
13. Σταύρος   Γρηγόρης  του   Γεωργίου  
14. Λουκία  Κατωπόδη    του  Αντωνίου  
15. Σπυρίδων   Τσιντήλας  του  Χρυσοστόμου  
16. Παναγιώτης   Φιλίππου   του  Γεωργίου  
17. Ανδρόνικος( Νικόλας)  Βαλλιανάτος  του   Σωτηρίου 
18.  Σουσσάνα   Πεφάνη   του  Αγγέλου   
19. Θεόδωρος  Καμπίτσης  του  Αναστασίου  



20. Διονύσιος   Μπάστας  του  Παύλου 
21. Γεώργιος Συγούρος του Αντωνίου 
22.  Γεώργιος   Τσιλιμιδός   του  Γερασίμου   
23. Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος 
24. Αλέξανδρος Δεσύλλας του Γεωργίου 
25. Νικόλαος  Λεμοντζής  του Κυριάκου 
26. Αναστάσιος ( Τάσος ) Σαλβάνος  του   Στεφάνου 

 
Απουσίαζαν αν και κλήθηκαν  οι  Περιφερειακοί  Σύμβουλοι:  
 

1. Χαρίλαος  Μαρκουτσάς   του Διονυσίου, Γραμματέας  του  Π.Σ  
2. Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου  
3. Διονύσιος Στραβοράβδης του Παναγιώτη 
4. Αικατερίνη    Βαγγελάτου   του  Γερασίμου   
5. Νικολάος   Ποταμίτης  του  Βαπτιστή 
6.  Σπυρίδων  Σπύρου  του  Πέτρου 
7. Παναγιώτης ( Τάκης )  Μεταλληνός  του   Νικολάου 
8. Θεόδωρος  Βερύκιος   του  Δημητρίου  
9. Ευστάθιος - Σωτήριος Κουρής του Σπυρίδωνος 
10. Αγγελική Γκερέκου του Ιωάννη 
11. Πραξιτέλης  Σούνδιας   του  Δημητρίου  
12. Γεώργιος Καλούδης του Νικολάου 
13. Χρύσανθος Σαρλής του Μιχαήλ 
14. Ιωάννης  Κορφιάτης  του Χαραλάμπους 
15. Χρήστος Άνθης του Κωνσταντίνου 

 
  Διαπιστώθηκε  ότι  υπάρχει   η  νόμιμη  απαρτία, επειδή  σε  σύνολο σαράντα 
ένα ( 41) Περιφερειακών  Συμβούλων βρέθηκαν  παρόντες  26 και ο Πρόεδρος 
κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  
 
Στη  συνεδρίαση  ήταν  παρόντες ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ.Θεόδωρος  
Γαλιατσάτος, ο Αντιπεριφερειάρχης  Λευκάδας κ. Θεόδωρος Χαλικιάς, ο 
Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Κεφαλονιάς κ. Παναγής Δρακουλόγκωνας και ο 
Αντιπεριφερειάρχης  Ζακύνθου κ. Ελευθέριος Νιοτόπουλος.     
 
                                        --------Παράλειψη----------- 
 
 Στο σημείο αυτό ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου κ. Χρήστος  
Μωραΐτης  λόγω απουσίας  του Γραμματέα του Π.Σ. κ. Χαρίλαου  Μαρκουτσά 
κάλεσε την  Αντιπολίτευση να προτείνει Περιφερειακό Σύμβουλο Θεόδωρο 
Γουλή του Σπυρίδωνος για να εκτελέσει καθήκοντα Γραμματέα. Προτάθηκε ο 
Περιφερειακός Σύμβουλος κ. Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος ως Γραμματέας  
του Π.Σ. Το σώμα ομόφωνα αποφάσισε χρέη Γραμματέα  του Π.Σ. να εκτελέσει 
ο Περιφερειακός Σύμβουλος κ. Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος.  Καθήκοντα 
Γραμματέα του Περιφερειακού Συμβουλίου εκτελεί ο Περιφερειακός  
Σύμβουλος κ. Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος. 
 
 
 
 



--------Παράλειψη---------- 
 

Μετά την εκφώνηση του καταλόγου προσήλθαν η Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. 
Κέρκυρας κ. Νικολέττα Πανδή και οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι κ.κ. Σπυρίδων  
Σπύρου του  Πέτρου, Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου, Διονύσιος 
Στραβοράβδης του Παναγιώτη, Χρήστος Άνθης του Κωνσταντίνου και Ιωάννης  
Κορφιάτης  του Χαραλάμπους. Κατά την συζήτηση του 9ου θέματος Ε.Η.Δ. 
προσήλθε ο Περιφερειακός Σύμβουλος κ. Παναγιώτης ( Τάκης )  Μεταλληνός  
του   Νικολάου. 
 

--------Παράλειψη---------- 
 
  

   
Θέμα 29ο Η.Δ.: Προβλήματα στην λειτουργία του ΧΥΤΑ Τεμπλονίου 
Κέρκυρας. 
 
Με  την έναρξη  της συζήτησης ο επικεφαλής της παράταξης «Ελληνική Αυγή 
για το Ιόνιο» κ. Νικόλαος Λεμοντζής εισηγήθηκε τα κάτωθι:  
 
 
 
ΠΡΟΤΑΣΗ ΕΙΣΗΓΗΣΗΣ ΧΥΤΑ ΤΕΜΠΛΟΝΙΟΥ 
 
Φέρνουμε προς συζήτηση στο περιφερειακό συμβούλιο το μείζον θέμα του 
Χυτά Τεμπλονιου καθόσον θεωρούμε ιδιαίτερα σημαντικό το ζήτημα της 
συνολικής διαχείρισης των απορριμμάτων. 
 
Βέβαια Κύριε Περιφερειάρχη περιμέναμε αυτό το θέμα να είναι από τα πρώτα 
που θα έρχονταν προς συζήτηση. Εξάλλου και εσείς ως αντιπολίτευση 
κατηγορούσατε την προηγούμενη περιφερειακή αρχή διότι απέφευγε με κάθε 
τρόπο την δημόσια συζήτηση επί του ζητήματος.  
 
Η παράταξη μας όμως θεώρησε ότι ένα τόσο σημαντικό ζήτημα το οποίο αφορά 
την υγεία 120.000 και πλέον κατοίκων , αφορά την προστασία του 
περιβάλλοντος , θα πρέπει να συζητηθεί άμεσα και να υπάρξουν εκείνες οι 
αποφάσεις που θα δώσουν ένα οριστικό τέλος σε ένα πρόβλημα που δυστυχώς 
κινδυνεύει να γίνει μόνιμο. 
 
Η παράταξη μας είναι κάθετα αντίθετη σε κάθε προσπάθεια μετατροπής της 
δημόσιας διαχείρισης των απορριμμάτων σε μια κερδοσκοπική δραστηριότητα 
για την όποια ιδιωτική εταιρεία. Μετατροπή η οποία , φοβόμαστε, ότι 
πιθανότατα θα καταργούσε και τα όποια αντισταθμιστικά οφέλη για τις τοπικές 
κοινωνίες. 
 
Σχετικά, λοιπόν με τον ΧΥΤΑ Τεμπλονίου. Στις 8/8/2014 έγινε επιτόπια αυτοψία 
από κλιμάκιο της Διεύθυνσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασμού της 



Περιφέρειας και σύμφωνα με το πόρισμα του κλιμακίου προέκυψαν και πάλι 
σοβαρότατες παραβάσεις των εγκεκριμένων περιβαλλοντικών όρων. 
 
Να σημειώσουμε ότι το κλιμάκιο έλεγχου εισηγείται την κλήση σε απολογία των 
υπευθύνων, την επιβολή διοικητικού προστίμου και την άμεση λήψη μέτρων 
για την προστασία του περιβάλλοντος της περιοχής εξαιτίας της πλημμελούς 
διαχείρισης. 
 
Συμπεραίνουμε λοιπόν ότι ο φορέας διαχείρισης εξακολουθεί να μην κάνει 
σωστή διαχείριση της εγκατάστασης αν και κατά το πρόσφατο παρελθόν του 
είχε ήδη επιβληθεί πρόστιμο ύψους 290.000 από το ΥΠΕΚΑ για περίπου 16 
παραβάσεις. 
 
Ουσιαστικά ο φορέας διαχείρισης αδιαφορεί παντελώς για την τραγική αυτή 
κατάσταση, αδιαφορεί για τις επιπτώσεις στο περιβάλλον, αδιαφορεί για την 
υγεία των κατοίκων της περιοχής. Να μην ξεχνάμε ότι σε κοντινότατη απόσταση 
από τον ΧΥΤΑ υπάρχει και δημόσιο σχολείο με ο,τι αυτό συνεπάγεται για την 
υγεία ειδικά μικρών μαθητών. 
 
Επιπροσθέτως υπάρχουν σοβαρότατες καταγγελίες ότι τα πακέτα ΕΣΠΑ ύψους 
7000000 για έργα στον ΧΥΤΑ δεν αξιοποιήθηκαν για τους σκοπούς που 
προορίζονταν. 
 
Ρωτάμε λοιπόν. Θα σταλεί το πόρισμα αυτό των υπηρεσιών της περιφέρειας 
στην αρμόδια εισαγγελική αρχή έτσι ώστε να αναζητηθούν και οι τυχόν 
ποινικές ευθύνες για την πλημμελή διαχείριση της εγκατάστασης. 
 
Θέλω να σας θυμίσω κύριε Περιφερειάρχη ότι ως αντιπολίτευση , τον 
Οκτώβριο του 2013 είχατε απευθύνει κάποια ερωτήματα στην τότε 
περιφερειακή αρχή τα οποία προφανώς και έμειναν αναπάντητα. 
 
Έφτασε λοιπόν η ώρα να υπάρξουν επιτέλους απαντήσεις έτσι ώστε να γίνουν 
γνωστές σε όλους τους συμπολίτες μας. 

Σας απευθύνουμε κι εμείς κάποια ερωτήματα για τα οποία περιμένουμε τις 
σαφείς απαντήσεις σας :  

Η Περιφερειακή Αρχή 

 Εμμένει στην τότε πρόταση της για διακοπή της χρηματοδότησης από 
την ΠΙΝ έργων και δραστηριοτήτων στον ΧΥΤΑ Τεμπλονίου; 

 Προτίθεται να διενεργήσει οικονομικό και διαχειριστικό έλεγχο 
προκειμένου να διερευνήσει τις καταγγελίες για κακοδιαχείριση και 
κατάχρηση χρηματικών ποσών από το ΕΣΠΑ; 

 Ποια άμεσα μέτρα προτίθεται να λάβει έτσι ώστε να υπάρξει προστασία 
του περιβάλλοντος και της υγείας των κατοίκων της περιοχής; 

 Θα παραδώσει την διαχείριση των απορριμμάτων σε ιδιώτες 
εργολάβους; 



Η παράταξη μας θα συνεχίσει να κρατά το θέμα αυτό στην επικαιρότητα 

διότι θεωρούμε πως πρέπει επιτέλους  να υπάρξει ένα οριστικό τέλος σε 

αυτό το διαρκές έγκλημα κατά του περιβάλλοντος και της δημόσιας υγείας. 
 
 
 
Νικόλαος Λεμοντζής 
Περιφερειακός Σύμβουλος 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΥΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΙΟΝΙΟ 
xaioniou@gmail.com 
 
Ακολούθησε  διαλογική   συζήτηση  και  το θέμα τέθηκε προς ψηφοφορία.   
Κατά την ψηφοφορία παρόντες ήταν οι κάτωθι Περιφερειακοί Σύμβουλοι: 

 
1. Χρήστος  Μωραΐτης  του  Γερασίμου , Πρόεδρος  του  Π.Σ 
2. Αλέξανδρος  Μιχαλάς  του  Διονυσίου  
3. Ιωάννης  Φοντάνας   του  Νικολάου – Λορις  
4. Διονύσιος  - Φώτιος ( Σάκης)  Τσούκας του  Παναγιώτη 
5. Σπυρίδων   Γαλιατσάτος   του  Μιχαήλ- Σωτηρίου 
6. Σπυρίδων Δραζίνος του Δημητρίου 
7. Σπυριδούλα – Σοφία   Αγγουράκη   του  Δημητρίου  
8. Κων/νος   Γκούσης   του  Θεοδώρου  
9. Μαρίνα   Μοσχάτ του Ευαγγέλου 
10. Σπυρίδων  Βλαχόπουλος   του  Βασιλείου  
11. Ιωάννης  Κουλούρης   του Ανδρέα   
12. Θεόδωρος   Μπούκας   του  Ιωάννη  
13. Σπυρίδων   Τσιντήλας  του  Χρυσοστόμου  
14. Παναγιώτης   Φιλίππου   του  Γεωργίου  
15. Σουσσάνα   Πεφάνη   του  Αγγέλου  
16. Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος 
17. Αλέξανδρος Δεσύλλας του Γεωργίου 
18. Νικόλαος  Λεμοντζής  του Κυριάκου 
19. Αναστάσιος ( Τάσος ) Σαλβάνος  του   Στεφάνου 
20. Διονύσιος Στραβοράβδης του Παναγιώτη 

  
--------Παράλειψη---------- 

 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

 Εξουσιοδοτεί τον Περιφερειάρχη να προχωρήσει στην αναζήτηση 
ευθυνών για την αστοχία του συνόλου της δραστηριότητας και των 
καταλογισμό των ευθυνών 

 Επικροτεί την διακοπή της διαδικασίας εκτέλεσης του έργου της 
Διαχείρισης των απορριμμάτων μέσω Σ.Δ.Ι.Τ. 

 Θεωρεί χρήσιμη τη συμμετοχή της Περιφέρειας στην κοινή ομάδα 
εργασίας με το Δήμο Κέρκυρας προκειμένου να καταγραφεί η νέα 



πρόταση βραχυπρόθεσμη και μακροπρόθεσμης της διαχείρισης 
απορριμμάτων στην Κέρκυρα. 

 Διαμαρτύρεται για την εκδηλωθείσα πρόθεση της κυβέρνησης να 
αφαιρέσει από την Περιφερειακή αυτοδιοίκηση τον τελικό λόγο για 
την διαχείριση των απορριμμάτων. 

 Εκφράζουμε προς τον φορέα διαχείρισης και προς την Δημοτική 
Αρχή την βούληση του Περιφερειακού Συμβουλίου τα σχετικά 
πρόστιμα να μην επιβαρύνουν του δημότες.   

 
 Ο Περιφερειακός Σύμβουλος κ.κ. Αναστάσιος ( Τάσος ) Σαλβάνος  δήλωσε 
ότι συμφωνεί με την εισήγηση αλλά διατηρεί τις επιφυλάξεις ως προς την 
λειτουργία των Σ.Δ.Ι.Τ.  και  ως προς το  ατελέσφορο των  προτάσεων  που 
λαμβάνονται. 

 
 Η παρούσα  απόφαση έλαβε   αυξ. αριθμό  216-19/16-12-2014.  
 

--------Παράλειψη----------- 
 

  
 
 
 
Ο  Πρόεδρος  Π.Σ                                                         Ο   Γραμματέας  Π.Σ  
 
 
 
Χρήστος   Μωραΐτης                                                      Θεόδωρος Γουλής 


